



**Ambassade de l'Inde
Conakry**

COMMUNIQUÉ DE PRESSE

**Vœux du Premier Ministre de l'Inde à l'occasion de
l'Aïd Al Fitr**

A l'occasion de la fête de l'Aïd Al Fitr, l'Honorable Premier Ministre de l'Inde, Shri Narendra Modi, au nom du peuple et du Gouvernement de l'Inde, a adressé ses chaleureuses salutations à S.E. le Colonel Mamady Doumbouya, Président du CNRD, Président de la transition, Chef de l'Etat et Chef Suprême des Armées, S.E. le Dr. Bernard Goumou Premier Ministre, Chef du Gouvernement de la République de Guinée et au peuple de la République de Guinée.

PRESS RELEASE

Eid Al Fitr Greetings from the Prime Minister of India

On the auspicious occasion of the Festival of Eid Al Fitr, the Hon'ble Prime Minister of India, Shri Narendra Modi, on behalf of the people and the Government of India, has extended his warm greetings to H.E. Colonel Mamady Doumbouya, President of CNRD, President of the Transition, Head of State & Supreme Chief of Army Staff, H.E. Dr. Bernard Goumou, Prime Minister, Chief of the Government of the Republic of Guinea and the people of the Republic of Guinea.

**Conakry, Guinea
21 April 2023**